



EEPF



IPARRALDEK GRAVNI-A JOKATZEKO ESKUBIDEA DEFENDATUKO DU

Bere abokatuen eskutik jarriko du kasua

Jean-Michel Garayar, Euskal Herriko Ligako, hau da, Iparralde izanean GRAVNI-a jokatzen duen pilotarien elkarteko presidenteak, euskaraz eta frantsesez argitaratutako dokumentu baten bitartez, bere taldearen parte hartza bertan behera geratu dela ezagutzera eman du. Horren arrazoia Frantziako Federakuntzak jarritako debekua da.

Zentzu horretan, kasua bere abokatuen eskutik utzi duela iragarri du, horrela debekuaren legalitatea ikertzeko eta Iparraldeko ordezkarien eskubideak defendatzeko.

Gogora degazun Iparraldek gaur bertan hasi beharko zuela bere ibilbidea GRAVNI Torneoan, etxearen Arabako taldea hartuz. Izan ere, bi selekzio horien arteko 22 partida zeuden aurreikusita, haietako hamar, ezker paretan, eta beste 12ak, trinketean.



EEPF



IPARRALDE DEFENDERÁ SU DERECHO A JUGAR EL GRAVNI

Anuncia que pondrá el caso en manos de sus abogados

Jean-Michel Garayar, presidente de Euskal Herriko Liga, la agrupación de pelotaris que iba a representar a Iparralde en el presente GRAVNI, ha dado a conocer mediante un documento publicado en francés y en euskera la retirada del equipo debido a la prohibición impuesta a sus pelotaris por parte de la Federación de Francia.

En este sentido, ha anunciado que ha puesto el asunto en manos de sus abogados para conocer si es legal la prohibición llevada a cabo por Francia y para defender los derechos de los representantes de Iparralde.

Recordamos que Iparralde debía haber comenzado hoy su andadura en el GRAVNI recibiendo el equipo de Araba, con quien tenía programados para este fin de semana 22 partidos, diez de ellos en pared izquierda, y 12 en trinkete.